
 1

Protokół Nr XXVI/08 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej 29 maja 2008 roku. 

 
Obrady Rady rozpoczęły się o godz. 16.00 i trwały do 00.05. 
(nieobecni – usprawiedliwieni: radni Grzegorz Duszel i Rafał Olejnik oraz  Zastępca 
Prezydenta Miasta Piotr Gabrysz. 
 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt. 
Stwierdzając prawomocności obrad poinformował, że na statutową liczbę 23 radnych 
w obradach uczestniczy 21 radnych. 
 
Do przesłanego radnym porządku obrad wprowadzono zmiany: 
1. na wniosek Grzegorza Mankiewicza  zmieniono kolejność realizacji punktów, tj. 
punkt 18 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta przeniesiono do 
zrealizowania jako punkt 7 porządku obrad 
(„za” wnioskiem oddano 20 głosów, „przeciw” 1, „wstrzymujących się’ 0) 
 
2. na wniosek Andrzeja Kopcia wprowadzono po punkcie  5. punkt Informacja i 
dyskusja na temat sytuacji w Szkole Podstawowej nr 14.  
(„za”  wnioskiem oddano 14 głosów, „przeciw” 1, „wstrzymujących się” 6) 
 
3. na wniosek Haliny Fogel przesunięto na następną sesję realizację tematu „Analiza 
sieci bibliotek w mieście”. Temat został  zaplanowany do realizacji jako punkt 6, 
radna uzasadniając wniosek poinformowała o nieobecności wynikającej z innych 
pilnych obowiązków służbowych Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej  .    
(„za’ wnioskiem oddano 15 głosów, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 5) 
 
Wniosek przeciwny do wniosku Grzegorza Mankiewicza zgłosił  Ryszard Masalski. 
Natomiast stanowisko popierające wniosek Grzegorza Mankiewicza przedstawił 
Dariusz Jorg.  
Wniosek Ryszarda Masalskiego nie został poddany pod głosowanie, gdyż po przyjęciu  
wniosku Grzegorza Mankiewicza stał się bezprzedmiotowy. 
 
Ponadto Ryszard Pacułt wniósł uwagę formalną aby od następnej  sesji „wolne 
wnioski” realizować łącznie z interpelacjami, zapytaniami i oświadczeniami radnych. 
Dariusz Jorg zaproponował aby decyzję w tej sprawie podjąć po konsultacji i  
przedyskutowaniu na spotkaniu przedstawicieli klubów radnych.  
 
W związku z przyjętymi zmianami porządek sesji nr XXVI/08 przedstawia się 
jak ni żej: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXV/08 odbytej 29 kwietnia 2008 r.  
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
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4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na zgłoszone 

interpelacje i zapytania. 
6. Informacja i dyskusja na temat sytuacji w Szkole Podstawowej nr 14. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2008. 
8. Strategia rozwoju miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 2008-2015 
9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji filii nr 12 Miejskiej Biblioteki Publicznej w 

Kędzierzynie-Koźlu oraz zmiany statutu MBP. 
10. Podjęcie uchwał geodezyjnych w sprawie: 

1. zwolnienia z obowiązku sprzedaży w trybie przetargowym nieruchomości 
położonej przy ul. Powstańców – działka nr 1065/17, 

2. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Kędzierzynie-Koźlu 
przy ul. Zacisze w Kędzierzynie-Koźlu (obręb Koźle) oznaczonej jako działka nr 
1170, k.m. 6 o powierzchni 0,6205 ha stanowiąca własność Gminy Kędzierzyn-
Koźle 

3. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Kędzierzynie-Koźlu 
przy ul. Kozielskiej oznaczonej jako działki nr 359/14 i 358/3  k.m.3 o łącznej 
powierzchni 0,3771 ha, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

4. wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres do 20 lat na cele rekreacyjne 
działek nr nr; 700, 690, 695, 689, 681, 680, 697/1,  702/3, 691, 696, 701/2, 688, 
692, 693, 694, 699 oraz część działki nr 636/41 o łącznej  powierzchni 10,1855ha  
położonych w obrębie Koźle, stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

5. wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny lokalu użytkowego nr 1 
z udziałem 9072/10000 części w prawie użytkowania wieczystego nieruchomości 
gruntowej zabudowanej, położonej w Kędzierzyn-Koźlu przy ul. Rynek 3, 
składającej się z działki nr 2148/15 obręb Koźle. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych 
obowiązujących w szkołach prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego  w 
pierwszej kategorii zaszeregowania określonego w tabeli miesięcznych kwot 
wynagrodzenia zasadniczego sporządzonej dla pracowników samorządowych 
zatrudnionych w określonych jednostkach organizacyjnych Gminy Kędzierzyn-
Koźle oraz porozumienia w przedmiocie wartości jednego punktu do ustalenia 
miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego tych pracowników.  

13. Ustalenie terminu przeprowadzenia wyborów nowych organów samorządu 
mieszkańców w osiedlach Gminy Kędzierzyn-Koźle  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału 
zakładowego Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o., 
wniesienia wkładu na pokrycie tego podwyższenia i objęcia udziałów w zamian za 
wniesiony wkład. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania Gminy Kędzierzyn-
Koźle z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w zakresie przygotowania 
projektu pod nazwą „Wdrażanie usprawnień w zarządzaniu jednostką samorządu 
terytorialnego”, sporządzenia i złożenia wniosku o jego dofinansowanie ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki oraz realizacji tego projektu w przypadku otrzymania 
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dofinansowania.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ul. Kozielskiej i odcinka Al. Jana Pawła II 

od ul. Gliwickiej do skrzyżowania z Al. Ignacego Lisa i Al. Armii Krajowej w 
Kędzierzynie-Koźlu do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

17. Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną. 
18. Informacja o wnioskach pokontrolnych Komisji Rewizyjnej dot. 

przeprowadzonych kontroli w jednostkach organizacyjnych Urzędu Miasta. 
19. Podjęcie uchwał  w sprawie przyznania medalu „Za Zasługi dla Miasta”  
20. Wolne wnioski. 
21. Zakończenie obrad. 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt - po upewnieniu się, że nikt 
z radnych nie wnosi uwag -  stwierdził przyjęcie protokółu Nr XXV/08 z 29 kwietnia 
2008 r. 
 
Ad 3 
 
Informację o pracach komisji problemowych Rady Miasta, Przewodniczącego oraz 
bieżącej korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Przewodniczący Rady 
Miasta Grzegorz Chudomięt. 

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 4 
 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez Prezydenta Miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Prezydent Miasta Wiesław Fąfara 

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 5 
 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje 
i zapytania. 
 
Ryszard Masalski przedstawił pakiet zapytań dot. 
1. możliwości przekwalifikowania lokali mieszkalnych wynajmowanych na czas 
nieokreślony na lokale socjalne oraz  
2. sprawie rozważenia możliwości udzielenia przez Gminę na rzecz organizacji 
pozarządowej wsparcia inicjatywy utworzenia w mieście Centrum Integracji 
Społecznej; 
3. osiedla Blachownia: 
a) terminu wykonania oznakowań drogowych, 
b) uporządkowania chodnika przy ul. Zwycięstwa; 
c) zakończenia likwidacji ADM Blachownia, 
d) wykonania rowu R-3. 

4. dot. osiedla Przyjaźni: 
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a) etapu wykonania nawierzchni ul. Ludowej, 
b) możliwości zainstalowania fotoradaru przy ul. Przyjaźni, 
c) wykonania brakującego odcinka kanalizacji przy ul. Przyjaźni 

5. dot. osiedla Lenartowice 
a) lokalizacji kontenerów mieszkalnych, 
b) modernizacji ul. Modrzejewskiej 

6. pakiet pytań dot. podatków od nieruchomości w gminie Kędzierzyn-Koźle 
Ponadto wygłosił  oświadczenie dot. jego wypowiedzi na forum internetowym – 
zarzucił, że jego rzeczywiste intencje zostały  zmanipulowane 
 
Prezydent Miasta poinformował, że odpowiedzi na zapytania zostaną udzielone na 
piśmie. 
 
Zbigniew Barszcz  przekazał pisemne protesty 141 kupców sprzeciwiających się 
wprowadzeniu zmian w obecnie obowiązującym planie zagospodarowania 
przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle; 
 
Ryszard Pacułt zwrócił się z pytaniami w sprawie: 
1) planowanego terminu uporządkowania oraz stanu prawnego terenu zajmowanego 
przez właściciela „wesołego miasteczka” w okolicy rzeki Linety, 
2) terminu rozpoczęcia prac remontowych murów zamkowych i schodów 
prowadzących do baszty kozielskiej od strony Straży Pożarnej. 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś udzielając odpowiedzi poinformowała, że 
wykonano dokumentację konserwatorską i projekt odnowienia zabytku, ponadto 
uwzględniono w tym roku środki na realizację prac remontowych. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem w sprawie terminu wznowienia prac 
modernizacyjnych placu osiedlowego przy ul. Damrota i 1 Maja. 
 
Odpowiedzi udzieliła Halina Mińczuk Kierownik ABK Śródmieście i Pogorzelec – 
aktualnie analizowane są protesty mieszkańców do projektu. Po zaakceptowaniu 
projektu MZBK przystąpi do przetargu w celu wyłonienia wykonawcy. 
 
Ad 6 
 
Informacja i dyskusja na temat sytuacji w Szkole Podstawowej nr 14. 
 
Jako pierwsza głos zabrała Małgorzata Jagiełło, Kierownik Wydziału Oświaty i 
Wychowania. 
Informując o podjętych działaniach związanych ze Szkołą Podstawową nr 14 
poinformowała, że na dzień 7 maja br. do klasy pierwszej tej szkoły zapisanych 
zostało dziesięcioro dzieci oraz dwoje dzieci zapisano jednocześnie do SP nr 14 i innej 
szkoły (dane pozyskano z arkuszy organizacji szkół). Na tej podstawie przekazano do 
Kuratorium, które opiniuje projekty organizacyjne pod kątem zgodności z przepisami 
prawa oświatowego informację, że ze względu na mały nabór do Szkoły Podstawowej 
nr 14 nie będzie otwarta tam klasa pierwsza.  
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Informacja ta została przekazana także Pani Dyrektor i Z-cy Dyrektora SP nr 14 na 
spotkaniu zorganizowanym w szkole w dniu 19 maja. Ponadto pani dyrektor szkoły 
została poinformowana, że Wydział Oświaty planuje spotkać się ze wszystkimi 
rodzicami uczniów, których dotyczy decyzja oraz z dyrektorami szkół Nr 11 i nr 5 w 
celu przedstawienia ofert tych szkół i  zachęcenia rodziców  do wysłania dzieci do 
wymienionych placówek. Do spotkania doszło 27 maja, uczestniczyło w nim około 50 
osób, które przyszły z nastawieniem że zlikwiduje się  SP Nr 14, co miało wpływ na 
atmosferę spotkania. Podkreśliła, że jedynie Rada Miasta może podjąć decyzję o 
likwidacji szkoły. 
W dalszej części przedstawiła informację o uwarunkowaniach i motywach 
ekonomicznych, które wpłynęły na podjęcie decyzji o nieutworzeniu klasy pierwszej 
w SP nr 14. Przypomniała również, że na terenie osiedla Pogorzelec działają dwie 
szkoły Nr 5 i 11, które na dzień dzisiejszy są niedociążone a ich organizacja opiera się 
na metodzie parametrycznej organizacji szkół – pokrótce przybliżyła informację na 
czym polega ta metoda.  
Szkoła Podstawowa nr 14 jest wyłączona z tej metody gdyż uczęszcza do niej poniżej  
200 uczniów – na dzień dzisiejszy w następnym roku szkolnym przewiduje się 96 
uczniów. Na zakończenie poinformowała, że w dniu dzisiejszym otrzymała projekt 
organizacyjny   pozytywnie zaopiniowany  przez  Kuratorium Oświaty. 
 
Następnie w imieniu rodziców głos zabrał p. (….*). 
W wystąpieniu zarzucił, że rodzice zostali postawieni przed faktem dokonanym, nikt 
ich nie poinformował, że ustalono minimum dot. liczby dzieci niezbędne do 
utworzenia w tej szkole pierwszej klasy. Przypomniał również, że nabór dzieci w tym 
roku jest porównywalny jak w latach poprzednich. W dalszej części przedstawił uwagi 
krytyczne w związku ze spotkaniem rodziców dzieci klasy pierwszej SP 14 
zorganizowanym przez władze miasta w przedszkolu z udziałem dyrektorów  SP Nr 5 
i 11.  Zdaniem rodziców spotkanie to wykazało, że władze miasta nie podejmują 
żadnych działań, które mogłyby wskazywać na wolę utworzenia w SP Nr 14 pierwszej 
klasy.  
W dalszej części uzasadniając wolę rodziców posyłania dzieci do Szkoły Podstawowej 
nr 14 podkreślił że: 
- jest to szkoła bezpieczna ; nie ma w niej narkotyków i przemocy, 
- z uwagi na niewielką liczbę uczniów, dziecko ma zapewnione bezpieczeństwo 
fizyczne i emocjonalne, 
- nauczyciele mogą poświęcić dzieciom więcej czasu, 
- szkoła ta zapewnia najlepsze  warunki rozwoju. 
Zakwestionował informację władz miasta, że nieutworzenie pierwszej klasy  w roku 
szkolnym 2008/09 nie oznacza likwidacji SP nr 14 - jego zdaniem jest to 
zakamuflowany sposób, którego finał zmierza do likwidacji tej placówki. 
Na zakończenie zaapelował do prezydenta o wycofanie się z błędnie podjętej decyzji. 
 
Zbigniew Barszcz poprosił o informację na temat podjętych działań zmierzających do 
uratowania tej placówki przed likwidacją. 
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Marek Niemiec zwrócił się z pytaniem w sprawie pogłosek na temat przeniesienia 
Straży Miejskiej do budynku po zlikwidowanej szkole ? 
 
Prezydent Miasta Wiesław Fąfara zdementował pogłoskę.  
Ponadto uzasadniając decyzję o nieutworzeniu w roku szkolnym 2008/2009 klasy 
pierwszej poinformował, że główną przesłanką był niski nabór dzieci do tej placówki. 
Liczba ta na dzień dzisiejszy uległa zmianie i wzrosła z 10 uczniów do 14. 
Poinformował również o planowanym na dzień 3 czerwca spotkaniu z Panią Dyrektor 
SP Nr 14, na którym będzie analizowany temat dot. utworzenia klasy I. Podkreślił 
jednocześnie, że jeżeli liczba uczniów do klasy pierwszej wzrośnie to nie wyklucza 
możliwości zmiany decyzji. Ponadto zwrócił uwagę, że brak naboru dzieci i 
nieutworzenie  klasy pierwszej nie świadczy o likwidacji SP nr 14. 
 
Andrzej Kopeć na wstępie wyraził obawy, że dzisiejsza decyzja o nieutworzeniu klasy 
pierwszej będzie skutkowała brakiem naboru do pierwszych klas w następnych latach, 
co de facto  spowoduje wygaszenie tej szkoły. Zwrócił uwagę, że nie jest 
zadeklarowanym obrońcom tej szkoły – na dzień dzisiejszy nie ma wyrobionego 
zdania. Przypomniał, że w roku ubiegłym komisja finansowa  analizowała stan 
oświaty w mieście, wówczas urzędnicy nie złożyli żadnego wniosku dot. zmiany sieci 
szkół. Również 2 miesiące temu  na komisji finansowej wiceprezydent miasta 
zapewniał, że żadne szkoła nie będzie likwidowana. W dalszej części wypowiedzi 
podkreślił potrzebę dogłębnego przeanalizowania tematu dot. sieci szkół na terenie 
Kędzierzyna-Koźla  i na tej podstawie podjąć stosowne decyzje.  
 
Dariusz Jorg na wstępie wyraził przypuszczenie iż decyzja prezydenta miasta dot. 
zatwierdzenia arkusza organizacyjnego, w którym nie przewiduje się naboru do 
pierwszej klasy SP nr 14 została oparta na błędnych przesłankach. W dalszej części 
wypowiedzi dokonał krótkiej analizy dot. sytuacji w SP Nr 5 w kontekście 
uwarunkowań ekonomicznych i braku naboru do klasy pierwszej w SP Nr 14. Wyraził 
nadzieję, że prezydent miasta po analizie całości stanu organizacyjnego klas 
pierwszych we wszystkich szkołach z os. Pogorzelec oraz uwzględniając zbliżający się 
wyż demograficzny wprowadzi stosowny aneks, który pozwoli na utrzymani naboru 
do SP Nr 14. 
 
Jerzy Majchrzak w wypowiedzi podkreślił potrzebę wyciszenia emocji i szukania 
kompromisowych rozwiązań organizacyjnych które zadowolą wszystkie strony. 
Ponadto zaproponował aby Rada zwróciła się do prezydenta z prośbą aby na następnej 
sesji przedstawił informacje na temat przebiegu i wyników negocjacji. 
 
Halina Fogel zwróciła się z pytaniem na temat liczby dzieci uczęszczających z Miejsca 
Kłodnickiego do Cisowej oraz wyraziła obawy, że przy naborze dziesięcioro dzieci do 
klasy pierwszej warunki edukacyjne w SP Nr 14 będą znikome (brak zajęć 
pozalekcyjnych). 
 
Ponadto w dyskusji głos zabrali: Ryszard Pacułt, Grzegorz Mankiewicz, Andrzej 
Kopeć, Dariusz Jorg, Halina Mińczuk - podkreślano potrzebę zweryfikowania 
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przesłanek na podstawie których prezydent miasta podjął decyzję o nieutworzenie w 
roku 2008/2009 klasy pierwszej w SP Nr 14 oraz globalnego spojrzenia na sieć i stan 
placówek oświatowych w mieście pod kątem rzeczywistych potrzeb. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt poinformował, że na spotkaniu 
jakie odbyło się w dniu wczorajszym podczas dyżuru przewodniczącego Rady Miasta 
rodzice dzieci starszych klas niepokoją się, że brak naboru do klasy pierwszej SP Nr 
14 będzie skutkował zamknięciem tej szkoły i potrzebę przeniesienia dzieci do innej 
szkoły. Zwrócił również uwagę, że czynnikiem który może mieć wpływ na decyzję 
rodziców by nie posyłać dziecko do SP nr 14 jest brak zaplecza rekreacyjno-
sportowego przy szkole  (brak sali gimnastycznej i zamknięte decyzją sanepidu 
istniejące boisko). Przypomniał, że  radni złożyli propozycję wniosku dot. stworzenia 
projektu modernizacji boiska przy SP nr 14. Poparł również głosy z dyskusji dot. 
potrzeby dogłębnej analizy stanu faktycznego oraz wskazał na rolę rodziców i 
nauczycieli w funkcjonowaniu szkoły. Na zakończenie podzielił się uwagą ogólną dot. 
zamykania obiektów szkolnych na terenie kraju – zwrócił uwagę, że przy 
zaangażowaniu wszystkich zainteresowanych stron, tj. nauczycieli, rodziców, organów 
prowadzących i radnych -  łatwiej rozwiązywane są problemy i osiągany jest 
kompromis. Kończąc realizacje punktu – wyraził nadzieję na pozytywne rozwiązanie 
sprawy. 
 
Prowadzący obrady ogłosił przerwę (od 18.20 do 18.40). 
 
Po wznowieniu obrad i stwierdzeniu kworum Ryszard Pacułt zgłosił wniosek o zmianę 
kolejności realizacji punktów, tj. najpierw zrealizować  temat ujęty w punkcie nr 8 dot. 
strategii miasta Kędzierzyn-Koźle a następnie temat zaplanowany w punkcie nr 7 dot. 
zmian w budżecie miasta. 
Przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt poddał wniosek pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 
Ad 7 
 
Strategia rozwoju miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 2008-2015 
 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożoną strategię 
oraz przyjęła dwa wnioski: 

1. w sprawie ujęcia w strategii rozwoju miasta zadania dot. utworzenie gimnazjum 
dwujęzycznego niemiecko-polskiego już od roku 2009/2010 i umożliwienie 
kontynuacji nauki absolwentom szkoły dwujęzycznej nr 13 w Kędzierzynie-
Koźlu; 

2. uwzględnienie w przy rozbudowie Domu Kultury w Koźlu sali koncertowej – nie 
tylko kinowej. 
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Pozytywną opinię Komisji ZSSiR przedstawiła Wiceprzewodnicząca Komisji Elżbieta 
Czeczot. 
 
Andrzej Kopeć poinformował, że Komisja Strategii i Rozwoju odstąpiła od 
opiniowania projektu strategii w trybie głosowania. Natomiast przyjęła wniosek w 
którym zobowiązuje Przewodniczącego komisji aby uzgodnił z Przewodniczącym 
Rady Miasta wprowadzenie do porządku obrad sesji czerwcowej punktu, w którym 
będą głosowane wnioski z wszystkich komisji  problemowych dotyczące propozycji 
zmian w projekcie „Strategii Rozwoju Miasta na lata 2008 -2015”, jednocześnie 
zobowiązuje się Przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju do kontaktu z 
przewodniczącymi wszystkich komisji i poinformowanie ich o konieczności 
głosowania wniosków do Strategii Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 2008-
2015 na najbliższych posiedzeniach poszczególnych komisji. Wnioski takie będą 
przedkładane do głosowania Radzie na sesji czerwcowej.  
W dalszej części uzasadnił wniosek  komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg poinformował, że 
komisja odstąpiła od głosowania nad strategią rozwoju miasta. Członkowie komisji 
mają na następnym posiedzeniu  złożyć pisemne wnioski, które zostaną poddane pod 
głosowanie. Komisja uznała, że w takim kształcie projektu strategii nie może 
głosować.  
 
Przewodniczący Komisji OKiKF Zbigniew Peczkis  poinformował, że komisja 
również nie głosowała projektu strategii. Po ożywionej dyskusji na temat strategii 
komisja uznała, że przedłożony  materiał nie spełnia oczekiwać, gdyż nie wyprzedza 
planu wieloletniego. Materiał nie pozwolił na dyskusję w sprawach konkretnych 
dotyczących  oświaty, kultury i sportu. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Kapka poinformował, że 
komisja także nie opiniowała projektu strategii. Zgłoszono wiele ustnych uwag i 
niewiele wniosków na piśmie. Większość  zarzutów wzięło się z braku przyzwolenia 
na podstawę tej strategii, cele strategiczne są bardzo  rozległe, strategia ucieka od 
rzeczywistości, nie ma oparcia np. o wieloletni program inwestycyjny, brakuje próby 
symulacji rzeczywistej. Jeżeli chodzi o programu inwestycyjno-modernizacyjny 
brakuje wskazań na temat obszarów w jakich miasto powinno się poruszać. Na 
zakończenie zaproponował aby na dzisiejszej sesji Rada określiła kształt opracowania, 
szablon priorytetów przyjętych przy tworzeniu strategii.   
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt otwierając dyskusję zachęcił aby radni 
zajęli również stanowisko do wniosku przedstawionego przez Przewodniczącego 
Komisji Strategii i Rozwoju na temat procedowania prac nad strategią oraz dali 
wskazówki autorom opracowania na temat oczekiwań dot. strategii.  
 
Ryszard Masalski poparł propozycję przedmówcy dot. zajęcia stanowiska do wniosku 
Komisji Strategii i Rozwoju. 
 



 9

Dariusz Jorg wyraził obawy, że przegłosowanie wniosków nie sfinalizuje prac. 
Zaproponował aby autorzy opracowania poinformowali Radę w jaki sposób 
powstawała strategia, jak diagnozowano miasta (zwrócił uwagę, że w diagnozie jest 
dużo błędów), jak ustalono mocne i słabe strony oraz jaki efekt dały te ustalenia. 
Ponadto podzielił się uwagą, że w strategii nie ma nowych pomysłów, a lista 
konsultantów jest listą autorów strategii. Jedyną nową rzeczą jest „kąpielisko w rzece 
Odra”. Zaproponował aby autorzy opracowania wskazali kierunkowe rozwiązania, 
przedstawili wizję miasta opracowaną na podstawie analizy mocnych i słabych stron 
np. dot. funkcjonowania MZK, sieci placówek oświatowych – po ocenie stanu 
dotychczasowego wskazać propozycje ukierunkowanych działań Na zakończenie 
wyraził obawy dot. ziszczenia się wizji miasta jako centrum logistyczne 
Opolszczyzny.  
 
Następnie głos zabrała p. (….*).– przedstawicielka firmy Progress Consulting Sp. z 
o.o. W wystąpieniu zwróciła uwagę, że strategia jest dokumentem ogólnym 
wytyczającym ogólne kierunki rozwoju, a szczegółowe kierunki rozwoju wytyczone 
są w  planach sektorowych. W dalszej części omówiła strukturę strategii oraz 
poinformowała o źródłach pozyskiwania danych do strategii. Zaznaczyła że jeżeli w 
strategii pojawiły się błędy to jest to wynik przedstawienia błędnych danych do 
strategii. Zaproponowała aby wskazać ewentualne błędy w celu weryfikacji i usunięcia 
w fazie prac nad projektem strategii.  Poinformowała również o przyjętym toku prac 
nad strategią – podkreśliła, że  twórcami strategii są głównie radni, którzy precyzują 
cele i zadania do strategii. Zadeklarowała pełną otwartość na propozycje zadań, 
zaapelowała również aby ewentualne wnioski i sugestie dotyczące strategii zostały 
skonkretyzowane na piśmie. 
 
Joanna Urbanik-Kapka zaapelowała do autorów aby w taki sposób opracować strategię 
by nie była martwym dokumentem, aby na podstawie celów operacyjnych można było 
stworzyć programy sektorowe i wdrożyć w rzeczywistość, tj. połączyć z wieloletnim 
programem inwestycyjnym, budżetem zadaniowym, z podaniem propozycji kolejności 
realizacji zadań aby osiągnąć założone  cele. 
 
Jerzy Majchrzak na wstępie pozytywnie wypowiedział się na temat części 
diagnostycznej strategii a w dalszej części skupił się na pytaniach ujętych na str. 128 
dot. identyfikacji problemów strategicznych. Zdaniem radnego pytania typu „czy 
Kędzierzyn-Koźle powinien dalej rozwijać przemysł chemiczny” lub „czy można w 
większym stopniu zintegrować lokalną społeczność” są źle postawione, gdyż zakładają 
istnienie  innej alternatywy. Analiza SWOT jest zrobiona pobieżnie i mało wnikliwie, 
wymienione tam elementy są stosunkowo płytkie. W strategii brakuje gradacji celów 
strategicznych, na czele których powinny być zadania dot. budowy obwodnicy i 
mostu. Na zakończenie zwrócił uwagę na nietrafiony zapis na str. 29 dot. przyczyn 
zwiększenia stężenia ołowiu w glebach (spaliny nie mają wpływu na zawartość ołowiu 
w glebie gdyż od wielu lat stosuje się  benzynę bezołowiową) .  
 
Andrzej Kopeć zaproponował aby przed poddaniem pod głosowanie wniosku Rada 
określiła się co do kwestii struktury strategii, tj. czy  struktura strategii zaproponowany 
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przez firmę konsultingową podział i stopień szczegółowości  spełnia oczekiwania 
Rady.  Zaproponował aby w przypadku akceptacji zaproponowanej struktury strategii,  
ewentualne wnioski do strategii radni składali wg szablonu zastosowanego w 
proponowanej strategii.  
 
Ryszard Masalski podzielił się uwagą, że przedłożony materiał jest materiałem 
wyjściowym do opracowania strategii. W dalszej części przedstawił uwagi do 
przedłożonej strategii: zawiera ona wszystkie możliwe kierunki rozwoju co powoduje 
że nie wskazuje żadnych. Kierunki rozwoju i zadania powinny być  ułożone w 
kolejności  ważności i uwzględniane przy realizacji  budżetu miasta. Podkreślił 
szczególną pozycję i rolę  zadań ujętych w strategii rozwoju miasta oraz zwrócił 
uwagę, że strategia nie powinna zaspokajać potrzeb różnych środowisk lecz 
uwzględniać takie zadania, które wpłyną na rozwój miasta. Na zakończenie 
zadeklarował, że do 10 czerwca przedstawi swoje propozycje dot. kształtu strategii i  
zadań do strategii. Zaproponował aby także radni przedstawili swoje propozycje, a 
Rada dokona wyboru najistotniejszych zadań. 
 
Ryszard Pacułt zwrócił uwagę, że problem polega na różnym spojrzeniu radnych i 
firmy na strategię. W dalszej części wskazał na potrzebę określenie się co do kwestii 
utworzenia i umiejscowienia centrum w mieście oraz dalszych zamierzeń dot. roli 
Kędzierzyna-Koźla jako centrum logistyczne z uwzględnieniem istniejących 
warunków. Na zakończenie wyraził opinię dot. wiodącej roli Komisji Strategii i 
Rozwoju w tworzeniu strategii rozwoju miasta.  
 
Następnie głos zabrała p(….*)., które odniosła się do głosów z dyskusji. Zwróciła 
uwagę, że strategia nie powinna uwzględniać zadań i nakładów oraz źródła 
finansowania tych zadań. Do tego służą szczegółowe programy np. programy 
inwestycyjne, plany rozwoju, programy rewitalizacji.  Natomiast strategia powinna 
wytyczać ogólne cele. 
 
Joanna Urbanik-Kapka  zaproponowała aby bazując na strategii opracować programy 
uszczegółowiające tematy wskazane przez Radę np. dot. problem polityki 
mieszkaniowej MZBK, czy MZK. Zaproponowała również wskazanie zadania, które 
przyczyni się do kreowania wizerunku Kędzierzyna-Koźla jako atrakcyjnego miasta. 
 
Wojciech Kapka  zwrócił uwagę, że kluczowym punktem przyjętym przy opracowaniu 
strategii powinna być integracja miasta w szerokim ujęciu, tj. społeczna, przemysłowa, 
kulturowa. Na zakończenie podzielił się uwagą, że przedłożone opracowanie byłoby 
do przyjęcia gdyby spełniało funkcję szablonu  i zostało zatytułowane Strategia 
rozwoju miasta na lata 2008-2015 czyli szablon spełniający z mocy ustawy wymagania 
 
Elżbieta Czeczot nie zgodziła się z wypowiedzią Ryszarda Masalskiego – zwróciła 
uwagę, że w strategii powinno być uwzględnionych jak najwięcej zadań, gdyż jest to 
materiał będący podstawą do aplikowania o środki europejskie.  
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Andrzej Kopeć wyraził opinię iż przedłożona struktura strategii jest dobra a 
ewentualne wnioski dotyczyć będą  treści strategii. W związku z tym  składa wniosek 
przyjęty przez Komisję Strategii i Rozwoju aby dalsze procedowanie prac nad 
projektem strategii odbywało się w następującej kolejności: na czerwcowych 
komisjach problemowych radni będą składali  pisemne wnioski, które będą głosowane 
przez komisje, następnie  wnioski z poszczególnych komisji problemowych będą 
przedstawione Radzie i poddane pod głosowanie na  sesji w czerwcu.  
 
Joanna Urbanik-Kapka poinformowała o chęci złożenia wniosku aby zabezpieczyć 
pieniądze na stworzenie programu dot. kilku bądź jednego zadania np. odbudowanie 
podzamcza w celu zwiększenia atrakcyjności miasta. Zaproponowała aby Rada 
rozważyła możliwość opracowania tego typu  programów w przyszłości. 
 
Dariusz Jorg podzielił się uwagą dot. zaproponowanych w strategii celów 
strategicznych i operacyjnych (zapis str. 135-136): 
- brakuje propozycji dot. stworzenia możliwości utworzenie prywatnej placówki 
oświatowej, czy szkoły dwujęzycznej z językiem angielskim bądź francuskim  
-  zwrócił uwagę, że są tam bardzo szczegółowe zapisy, które nie powinny mieć 
miejsca w strategii (np. dot. okresowego sprawdzanie stanu technicznego  budynków 
szklonych itp), 

W strategii za mało jest wizji przewodniej, brakuje celów  z zakresu służby 
zdrowia np. dot.  stworzenie oddziału geriatrycznego. 
 
Grzegorz Mankiewicz podzielił się uwagą, że w strategii powinien być  położony 
nacisk na kilka zadań (np. obwodnica, połączenie z autostradą  itp). Ponadto powinna 
ona zawierać niezbędne zapisy pozwalające aplikować o dodatkowe środki. 
finansowe. Brakuje zapisów dot. działań gminy w celu pobudzenia trzeciego sektora. 
Zadeklarował, że również złoży pisemne propozycje do strategii. 
Na zakończenie zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 
 
Wojciech Kapka zaproponował aby dzisiaj wskazać główne cele strategiczne miasta. 
 
(….*).wyraziła obawy, że w przypadku wyboru tylko kilku zadań gmina pozbawi się 
możliwości ubiegania się o dodatkowe środki z UE. Aby zapobiec takiej sytuacji firma  
rozbudowała  cele operacyjne w strategii. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt upewnił się w kwestii możliwości 
wprowadzenia przez Radę zmian  do uchwalonej strategii. 
W dalszej części przypomniał wniosek przedstawiony przez Andrzeja Kopcia dot. 
procedowania prac nad strategią. 
 
Wojciech Kapka zwrócił się z pytaniem czy w przypadku propozycji zmiany celu 
strategicznego, radny uzyska pomoc w opracowaniu celu operacyjnego. 
 
(….*).zadeklarowała pomoc w tej kwestii.  
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Następnie prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał pod głosowanie wniosek 
złożony przez Andrzeja Kopcia, Przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju: 
aby dalsze procedowanie prac nad projektem strategii odbywało się w 
następującej kolejności: na czerwcowych komisjach problemowych radni będą 
składali  pisemne wnioski, które będą głosowane przez komisje, następnie  
wnioski z poszczególnych komisji problemowych będą przedstawione Radzie i 
poddane pod głosowanie na  sesji w czerwcu.  
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  1, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 
Ad 8 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2008. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Kapka poinformował o 
pozytywniej opinii dot. dochodów i przychodów  w projekcie uchwały. Autopoprawki 
nie głosowano, gdyż zdaniem komisji stała się bezprzedmiotowa. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt odczytał pisemny wniosek  
Klubów Radnych w sprawie wprowadzenia do budżetu miasta zadań: 

1. Pole Południowe – wnioskowana kwota 3 mln. zł. 
2. zwiększenie dotacji dla MOK z przeznaczeniem na dotację dla chóru 

Towarzystwa  Społecznego Kulturalnego Niemców Na Śląsku Opolskim -   
wnioskowana kwota 20 tys. zł.  

3. Projekt techniczny rozbudowy Szkoły Podstawowej  Nr 13 - wnioskowana  
kwota  80 tys. zł.  

4. modernizacja ul. Modrzejewskiej - wnioskowana kwota 400 tys. zł.  
5. budowa i projekt techniczny sali gimnastycznej w Sławięcicach – wnioskowana 

kwota 1mln.500 tys. zł. oraz 2 mln. 500 tys. zł. w 2009 roku, 
6. dopłata do boisk :Blachownia, Powstańców, Stara 300 tys. zł.  
7. projekt techniczny boisk szkolnych w Szkołach Podstawowych nr 11 i 14 – 

kwota 80 tys. zł. 
8. dopłata do ul. Chopina – wnioskowana kwota 400 tys. zł.  
9. modernizacja  urzędu miasta  wnioskowana kwota 1 mln. 500 tys. zł.  
10. dopłata do realizacji zadania  ścieżki rowerowe – kwota 600 tys. zł. 

Komisja Finansowo-Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek  
(„za” 9, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 3 głosy). 
 
Prezydent Miasta Wiesław Fąfara poinformował, że część tematów o których jest 
mowa we wniosku  została uwzględniona w projekcie uchwały. Natomiast do 
pozostałych wnioskowanych zmian proponuje zająć stanowisko po spotkaniu 
konsultacyjnym z przedstawicielami Klubów Radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę w obradach. 
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W trakcie przerwy odbyły się spotkanie konsultacyjne dot. wnioskowanych zmian do 
projektu uchwały w sprawie zmian w  budżecie miasta na rok 2008. 
Przerwa trwała od 19.55 do 22.00  
Po wznowieniu obrad, stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji punktu 9 
przyjętego porządku obrad. 
 
Ad 9 
 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji filii nr 12 Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Kędzierzynie-Koźlu oraz zmiany statutu MBP. 
 
Przewodniczący Komisji OKiKF Zbigniew Peczkis poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 13 głosów,  
„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 
 

Uchwała Nr XXVI/306/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r. 

 
w sprawie likwidacji filii nr 12 Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu 
oraz zmiany statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

Ad 10 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku sprzedaży w trybie 
przetargowym nieruchomości położonej przy ul. Powstańców – działka nr 
1065/17, 

 
Po wysłuchaniu pozytywnych opinii Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego oraz Komisji Finansowo-Gospodarczej oraz po upewnieniu się, że radni 
nie wnoszą żadnych uwag – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” i „wstrzymujących się” 0. 

 
Uchwała Nr XXVI/307/08 

 
Rady Miasta  Kędzierzyn - Koźle 

z dnia 29 maja 2008 r. 
 

w sprawie zwolnienia z obowiązku sprzedaży w trybie przetargowym nieruchomości 
położonej przy ul. Powstańców – działka nr 1065/17 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Zacisze w Kędzierzynie-Koźlu (obręb 
Koźle) oznaczonej jako działka nr 1170, k.m. 6 o powierzchni 0,6205 ha 
stanowiąca własność Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 
Po wysłuchaniu pozytywnych opinii Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego oraz Komisji Finansowo-Gospodarczej oraz po upewnieniu się, że radni 
nie wnoszą żadnych uwag – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” i „wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/308/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r. 

 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej Kędzierzynie - 
Koźlu przy ul. Zacisze w Kędzierzynie – Koźlu (obręb Koźle) oznaczonej jako działka 
nr 1170 k.m.6 o powierzchni 0,6205 ha stanowiąca własność Gminy Kędzierzyn-
Koźle.  

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Kozielskiej oznaczonej jako działki 
nr 359/14 i 358/3  k.m.3 o łącznej powierzchni 0,3771 ha, stanowiącej własność 
Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

 
Po wysłuchaniu pozytywnych opinii Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego oraz Komisji Finansowo-Gospodarczej oraz po upewnieniu się, że radni 
nie wnoszą żadnych uwag – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” i „wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/309/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r.  

 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej Kędzierzynie - 
Koźlu przy ul. Kozielskiej w Kędzierzynie – Koźlu (obręb Kędzierzyn) oznaczonej 
jako działki nr 359/14 i nr 358/3 k.m.3 o łącznej powierzchni 0,3771 ha, stanowiącej 
własność Gminy Kędzierzyn-Koźle.  

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres do 
20 lat na cele rekreacyjne działek nr nr; 700, 690, 695, 689, 681, 680, 697/1,  
702/3, 691, 696, 701/2, 688, 692, 693, 694, 699 oraz część działki nr 636/41 o 
łącznej  powierzchni 10,1855ha  położonych w obrębie Koźle, stanowiących 
własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

 
Po wysłuchaniu pozytywnych opinii Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego oraz Komisji Finansowo-Gospodarczej oraz po upewnieniu się, że radni 
nie wnoszą żadnych uwag – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 

Uchwała Nr XXVI/310/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r. 

 
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres do 20 lat na cele 
rekreacyjne, działek nr nr: 700, 690, 695, 689, 681, 680, 697/1, 702/3, 691, 696, 
701/2, 688, 692, 693, 694, 699 oraz cz. działki nr 636/41 o łącznej pow.  10,1855 ha 
położonych w obrębie Koźle, stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 
lokalu użytkowego nr 1 z udziałem 9072/10000 części w prawie użytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w Kędzierzyn-
Koźlu przy ul. Rynek 3, składającej się z działki nr 2148/15 obręb Koźle. 

 
Po wysłuchaniu pozytywnych opinii Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego oraz Komisji Finansowo-Gospodarczej oraz po upewnieniu się, że radni 
nie wnoszą żadnych uwag – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” i „wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/311/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r. 

 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny lokalu użytkowego  
nr I wraz z udziałem 9072/10000 części w prawie użytkowania wieczystego nieruchomości 
gruntowej zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy  
ul. Rynek 3, składającej się z działki nr 2148/15 obręb Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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Ad 11 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych 
obowiązujących w szkołach prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle.  
 
Przewodniczący Komisji OKiKF Zbigniew Peczkis poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag, przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów,  
„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 
 

Uchwała Nr XXVI/312/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych obowiązujących w szkołach 

prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
Ad 12 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego  w 
pierwszej kategorii zaszeregowania określonego w tabeli miesięcznych kwot 
wynagrodzenia zasadniczego sporządzonej dla pracowników samorządowych 
zatrudnionych w określonych jednostkach organizacyjnych Gminy Kędzierzyn-Koźle 
oraz porozumienia w przedmiocie wartości jednego punktu do ustalenia miesięcznych 
kwot wynagrodzenia zasadniczego tych pracowników.  
 
Radni otrzymali również autopoprawkę  
Przewodniczący Komisji OKiKF Zbigniew Peczkis poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
O pozytywnej opinii poinformował również Przewodniczący Komisji Prawno-
Administracyjnej Dariusz Jorg. 
Ponadto zgłosił wniosek aby w autopoprawce zmieniającej treść § 4  proponowany 
zapis „Uchwała wchodzi w życie z dniem 1  maja 2008 roku.” zmienić na  Uchwała 
wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2008 roku.  
Wniosek  poparł Grzegorz Mankiewicz. 
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś – po konsultacji wniosku z prezydentem 
miasta - poinformowała, że prezydent przyjął wniosek o wprowadzenie zapisu do § 4 
Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2008 roku.  
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W związku z tym, że innych wniosków i uwag nie zgłoszono przewodniczący obrad 
Grzegorz Chudomięt poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką na  Uchwała 
wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2008 roku. pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 
 

Uchwała  Nr XXVI/313/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 
zaszeregowania określonego w tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego 
sporządzonej dla pracowników samorządowych zatrudnionych w określonych 
jednostkach organizacyjnych Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz porozumienia 
w przedmiocie wartości jednego punktu do ustalenia miesięcznych kwot wynagrodzenia 
zasadniczego tych pracowników  

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 13 
 
Ustalenie terminu przeprowadzenia wyborów nowych organów samorządu 
mieszkańców w osiedlach Gminy Kędzierzyn-Koźle 
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg poinformował o 
pozytywnym zaopiniowaniu 16 projektów uchwał zmieniających § 29 ust 4. statutów  
osiedli. 
Zgodnie z  projektami uchwał § 29 ust.  otrzymuje brzmienie: 
„4.Pierwsze ogólne zebranie mieszkańców Osiedla do wyboru nowych organów Osiedla 
przewodniczący Rady Miasta zwołuje na dzień uzgodniony  z Zarządem Osiedla, w ciągu 6 
miesięcy od daty wejścia w życie niniejszej uchwały”. 
 
W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych wniosków przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał kolejno pod głosowanie : 
 
1. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Azoty    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/314/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Azoty    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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2. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Blachownia:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/315/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Blachownia    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
3. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Cisowa:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/316/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Cisowa    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
4. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Kłodnica:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/317/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Kłodnica    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
5. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Kuźniczka:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/318/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Kuźniczka    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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6. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Lenartowice:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/319/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Lenartowice    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
7. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Miejsce Kłodnickie:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/320/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Miejsce Kłodnickie    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
8. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Piastów:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/321/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Piastów    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 
9. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Pogorzelec:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/322/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja  2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Pogorzelec    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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10. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Południe:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/323/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Południe    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
11. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Przyjaźni:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/324/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Przyjaźni    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
12. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Rogi:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/325/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Rogi    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
13. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Sławięcice:    

 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/326/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Sławięcice     

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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14. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Stare Miasto:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/327/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Stare Miasto    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
15. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Śródmieście:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/328/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Śródmieście    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
16. projekt uchwały zmieniający   uchwałę w sprawie Statutu Osiedla Zachód:    
 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw”  i wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/329/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
zmieniająca  uchwałę w sprawie Statutu Osiedla  Zachód    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 14 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału 
zakładowego Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o., 
wniesienia wkładu na pokrycie tego podwyższenia i objęcia udziałów w zamian za 
wniesiony wkład. 
 
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Andrzej Kopeć poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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W związku z tym, że nie zgłoszono żadnych uwag przewodniczący obrad Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 
 

Uchwała N XXVI/330/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn - Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego 

Kędzierzyńsko – Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o.o., wniesienia wkładu na 
pokrycie tego podwyższenia i objęcia udziałów w zamian za wniesiony wkład 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 15 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania Gminy Kędzierzyn-Koźle 
z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w zakresie przygotowania projektu 
pod nazwą „Wdrażanie usprawnień w zarządzaniu jednostką samorządu 
terytorialnego”, sporządzenia i złożenia wniosku o jego dofinansowanie ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki oraz realizacji tego projektu w przypadku otrzymania dofinansowania.  
 
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Andrzej Kopeć przedstawiając opinię 
komisji poinformował o wniosku Ryszarda Masalskiego przyjętym przez komisję  
(stosunkiem głosów: „za” 3, „przeciw” 2, „wstrzymujących się” 0)  o wprowadzenie 
do  § 2 ust. 1 po wyrażeniu : (....)  jednostką samorządu terytorialnego” zapisu 
„stanowiącym załącznik do uchwały” . 
 
Po uwzględnieniu wniosku § 2 ust. 1 otrzyma brzmienie: 
Zasady współdziałania w zakresie, o którym mowa w § 1 pkt 1-3, zostaną ustalone 
w zawartym przez Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z organami wykonawczymi 
jednostek samorządu terytorialnego wymienionych w § 1, porozumieniu o współdziałaniu w 
zakresie przygotowania projektu pod nazwą „Wdrażanie usprawnień w zarządzaniu jednostką 
samorządu terytorialnego” stanowiącym załącznik do uchwały oraz sporządzenia i złożenia 
wniosku o dofinansowanie tego projektu ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, z zastrzeżeniem ust. 2.  
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg poinformował o 
pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały oraz o negatywnym stanowisko do 
wniosku Ryszarda Masalskiego. Komisja uznała, że wnioskowany zapis 
spowodowałby wadliwość podjętej uchwały. Jednocześnie członkowie komisji 
zwrócili się z prośbą do kierownika Wydziału Organizacyjnego aby w momencie 
zawarcia porozumienia i umowy przedstawił treść wymienionych dokumentów na 
posiedzeniu komisji w ramach realizacji uchwały. 
 
Ryszard Masalski poinformował, że odstąpił od wniosku w przekonaniu, że 
determinacja prezydenta spowoduje że terminy określone w harmonogramie prac  nad 
opracowaniem projektu konkursowego zostaną zachowane.   
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Grzegorz Mankiewicz zaapelował do Ryszarda Masalskiego  aby nie składał 
wniosków, które mogą spowodować wadliwość podjętej uchwały.  
 
Następnie prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał pod głosowanie wniosek   
o wprowadzenie do  § 2 ust. 1 po wyrażeniu : (....)  jednostką samorządu 
terytorialnego” zapisu „stanowiącym załącznik do uchwały” . 
„za” oddano 1 głos, 
„przeciw” 16 głosów, 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło podjęcia uchwały: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 

Uchwała Nr XXVI/331/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
w sprawie wyrażenia woli współdziałania Gminy Kędzierzyn-Koźle z innymi 
jednostkami samorządu terytorialnego w zakresie przygotowania projektu pod nazwą 
„Wdra żanie usprawnień w zarządzaniu jednostką samorządu terytorialnego”, 
sporządzenia i złożenia wniosku o jego dofinansowanie ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki oraz 
realizacji tego projektu w przypadku otrzymania dofinansowania. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad 16 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ul. Kozielskiej i odcinka Al. Jana Pawła II od 
ul. Gliwickiej do skrzyżowania z Al. Ignacego Lisa i Al. Armii Krajowej w 
Kędzierzynie-Koźlu do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 
 
Po wysłuchaniu pozytywnych opinii Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego oraz Komisji Finansowo-Gospodarczej oraz po upewnieniu się, że radni 
nie wnoszą żadnych uwag – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” i „wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXVI/332/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
w sprawie zaliczenia ul. Kozielskiej i odcinka Al. Jana Pawła II od ul. Gliwickiej do 
skrzyżowania z Al. Ignacego Lisa i Al. Armii Krajowej w Kędzierzynie-Koźlu do 
kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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Ad 17 
 
Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu 
w dniu 6 maja 2008 r. 
 
Stanowisko Komisji Rewizyjnej do rozpatrzonych skarg przedstawił Przewodniczący 
Komisji Ryszard Masalski; 
 
1) dotyczy skargi mieszkańców ul. Bukowej w Kędzierzynie – Koźlu na działania 

Prezydenta Miasta w Kędzierzynie – Koźlu: 
 

Komisja Rewizyjna rozpatrzyła skargę w oparciu o następujące materiały, 
będące w aktach sprawy: 
1. Treść skargi, wraz z załącznikami (pismo skarżących do Wojewody Opolskiego, 

który przekazał ją do rozpatrzenia według właściwości, to jest Radzie Miasta 
Kędzierzyn – Koźle), 

2. Stanowisko Prezydenta Miasta z dnia 21 marca 2008 roku, 
3. Wypowiedź skarżących, 
4. Wyjaśnienia Zastępcy Prezydenta Miasta, Pani Brygidy Kolendy–Łabuś.   
 

Komisja Rewizyjna na wniosek strony skarżącej przesunęła termin rozpatrzenia skargi 
na miesiąc czerwiec 2008 r. 
Uzasadnienie: 

Skarżący przekonywali iż roboty drogowe na ulicy Bukowej, polegające na położeniu 
na starej powierzchni, nowej warstwy, skutkujące podniesieniem jej poziomu, względem 
przylegających do drogi posesji spowoduje większe niż dotychczas ich zalewanie. Ponadto 
skarżący, wskazywali na brak rozmów z przedstawicielami inwestora, ze stroną skarżącą, 
mimo wielu próśb o przeprowadzenie wizji lokalnej, w celu umożliwienia przedstawienia 
urzędnikom gminnym swoich argumentów. 

W toku rozpatrywania skargi okazało się iż powodem zalewania przedmiotowych 
posesji jest występujący brak rowu odwadniającego, odprowadzającego wodę deszczową do 
rzeki Odry. – Komisja Rewizyjna na tym etapie rozpatrywania skargi, będąc przekonana iż 
niezależnie od jej stanowiska, rozwiązanie problemu nie tkwi w uznaniu lub nie uznaniu 
skargi za zasadną lecz w rozwiązaniu problemu ujawnionym w skardze, wystąpiła z 
wnioskiem do branżowej Komisji Urbanistyki, Architektury i Ochrony Środowiska o zbadanie 
możliwości odwodnienia ulicy Bukowej i wsparcie mieszkańców tej ulicy w ich staraniach o 
zminimalizowanie skutków opadów atmosferycznych.  

Reprezentująca Prezydenta Miasta, zastępca Prezydenta Miasta Pani Kolenda – 
Łabuś zobowiązała się do podjęcia działań, które spowodują odtworzenie systemu 
odwodnienia ulicy Bukowej zasypanego w latach 60. XX wieku. 

Obecni na posiedzeniu Komisji reprezentanci skarżących, w nadziei iż wzmiankowane 
zobowiązanie zostanie wypełnione byli gotowi skargę wycofać, ale z uwagi iż podczas 
posiedzenia nie było wszystkich skarżących, bez ich zgody nie mogli tego uczynić. Dlatego też 
wystąpiono z wnioskiem o przesunięcie terminu rozpatrzenia skargi na następny miesiąc, to 
jest miesiąc czerwiec, w celu umożliwienia skarżącym zajęcia stanowiska w tej sprawie.   

W związku z powyższym Komisja Rewizyjna przychyliła się wniosku strony skarżącej. 
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Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że zadanie to znalazło się w zmianach do budżetu miasta i 
zostanie zrealizowane. 
 
2)   Dotyczy skargi osób handlujących na miejskich targowiskach w Kędzierzynie – 
Koźlu, na działania Prezydenta Miasta w Kędzierzynie – Koźlu. 

 

Treść skargi: 

Skarga dotyczy: obciążenia skarżących nieproporcjonalnie do faktycznego zużycia wody, 
opłatami za jej pobór i odprowadzenie ścieków, na podstawie zarządzenia Prezydenta Miasta 
Kędzierzyna – Koźla Nr 557/DG/07 z dnia 15 listopad 2007 roku.   
 

Komisja Rewizyjna rozpatrzyła skargę w oparciu o następujące materiały, będące w aktach 
sprawy: 
1. Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 21 lutego 2008 roku, podczas którego 

rozpoczęto rozpatrywanie przedmiotowej skargi, 
2. Zarządzenie Prezydenta Miasta Kędzierzyna – Koźla Nr 557/DG/07 z dnia 15 listopada 2007 

roku, zmieniające Zarządzenie Nr 2197/DG/06 Prezydenta Miasta Kędzierzyn – Koźle z dnia 6 
kwietnia 2006 roku w sprawie zasad przydziału urządzeń targowych, zasad zawierania umów oraz 
wysokości czynszu za korzystanie z urządzeń targowych na targowiskach miejskich 
zlokalizowanych przy ul. Konstantego Damrota i ul. Targowej w Kędzierzynie – Koźlu, 

3. Zarządzenie Nr 704/DG/08 Prezydenta Miasta Kędzierzyn – Koźle z dnia 5 marca 2008 roku w 
sprawie zasad przydziału urządzeń targowych, zasad zawierania umów oraz wysokości czynszu za 
korzystanie z urządzeń targowych na targowiskach miejskich zlokalizowanych przy ul. 
Konstantego Damrota i ul. Targowej w Kędzierzynie – Koźlu, 

4. Wypowiedź przedstawiciela strony skarżącej (protokół z posiedzenia komisji). 
 
Komisja Rewizyjna na wskutek wycofania skargi przez stronę skarżącą, przyjmuj ąc do 
wiadomości przedmiotowe oświadczenie, stwierdza iż skarga stała się bezprzedmiotowa 
 

Uzasadnienie: 

Podczas rozpatrywania skargi w dniu 21 lutego 2008 roku reprezentujący Prezydenta Miasta, 
Kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej poinformował iż Prezydent Miasta rozważa 
możliwość wprowadzenia zmian do Zarządzenia Prezydenta Miasta Kędzierzyna – Koźla 
Nr 557/DG/07 z dnia 15 listopada 2007 roku, po przeprowadzeniu konsultacji z osobami 
handlującymi na miejskich targowiskach, zbliżonymi do ich oczekiwań. Po wzmiankowanej 
wypowiedzi przedstawiciel strony skarżącej wystąpił z ustnym wnioskiem o odroczenie rozpatrzenia 
skargi, do czasu zakończenia, oczekiwanych przedmiotowych konsultacji Prezydenta Miasta z 
osobami handlującymi na miejskich targowiskach. 

Jako, że Prezydent Miasta Zarządzeniem nr 794/DG/08 z dnia 5 marca 2008 roku, po 
uzgodnieniu jego treści z osobami handlującymi na miejskich targowiskach, spełnił ich oczekiwania i 
postulaty strona skarżąca oświadczyła, podczas rozpatrywania skargi w dniu 6 maja 2008 roku iż 
skargę wycofuje. 

W związku z powyższym Komisja Rewizyjna stwierdziła iż skarga stała się bezprzedmiotowa. 
 
Ad 18 
 
Informacja o wnioskach pokontrolnych Komisji Rewizyjnej dot. przeprowadzonych 
kontroli w jednostkach organizacyjnych Urzędu Miasta. 
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Informację przedstawił Przewodniczący Komisji Ryszard Masalski. 
Informacja dotyczyła wniosków pokontrolnych z przeprowadzonych kontroli: 
1) w Wydziale Zamówień Publicznych Urzędu Miasta, gdzie przedmiotem kontroli 

był temat „Analiza wybranych postępowań przetargowych  przeprowadzonych 
przez Wydział w roku 2007.” Komisja Rewizyjna nie stwierdziła nieprawidłowości 
i uchybień w obszarze objętym kontrolą wnosząc do Rady Miasta o zatwierdzenie 
wyników kontroli. 

 
Po odczytaniu wniosku zwrócił się do Rady o zatwierdzenie  wyników kontroli. 
 
Radca prawny Maciej Pająk powołując się na regulacje zawarte w § 74 pkt 1 Statutu 
Gminy Kędzierzyn-Koźle zwrócił uwagę na brak kompetencji Rady w kwestii 
zatwierdzenia wystąpienia pokontrolnego Komisji Rewizyjnej.  
 
Z interpretacją radcy prawnego nie zgodził się Ryszard Masalski – jego zdaniem Rada 
powołuje Komisję Rewizyjną do przeprowadzenia kontroli, jeżeli komisja formułuje 
wnioski pokontrolne to Rada powinna je przegłosować. 
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej poparł stanowisko przedstawione 
przez radcę prawnego Macieja Pająka oraz poprosił o kontynuację punktu. 
 
Ryszard Masalski kontynuując realizację punktu przedstawił informację o wnioskach 
pokontrolnych z przeprowadzonej kontroli: 
2) w Wydziale Finansowym Urzędu Miasta w zakresie „Windykacja należności 
podatkowych oraz wykonanie dochodów ze sprzedaży majątku gminnego w roku 
2007” - Komisja Rewizyjna nie stwierdziła nieprawidłowości i uchybień w obszarze 
objętym kontrolą wnosząc do Rady Miasta o zatwierdzenie wyników kontroli. 
3) w Wydziale Inwestycji i Remontów na temat  „Przegląd wybranych inwestycji 
zaplanowanych do wykonania w 2007 roku od etapu postępowania przetargowego, 
przetargu, wyłonienia wykonawcy i podpisania umowy na wykonawstwo, po ich 
realizację w tym przegląd wybranych aneksów  do podpisanych umów na 
wykonawstwo przedmiotowych inwestycji.”  
Komisja informuje, że nie stwierdzono nieprawidłowości lecz dopatrzono się 
niestaranności w zakresie prowadzenia dokumentacji w obszarze objętym kontrolą 
wnosząc do Rady Miasta o zatwierdzenie wyników kontroli wraz z wnioskiem 
pokontrolnym o następującym brzmieniu „prowadzona dokumentacja dla konkretnego 
zadania musi być pełna i ułożona chronologicznie, wszystkie druki właściwie 
opieczętowane i podpisane.” 
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg przypomniał 
regulacje prawne dot. trybu postępowania z wnioskiem pokontrolnym – podkreślił, że 
Rada nie jest stroną w sprawie i nie przyjmuje wniosków pokontrolnych. 
Zakwestionował również użycie określenia „niestaranność” – zwrócił uwagę, że  
kryteriami oceny są legalność, rzetelność, gospodarność i celowość. 
 
Ryszard Masalski ponownie wyraził pogląd iż wniosek pokontrolny powinien być 
przegłosowany przez Radę, co podniesie rangę wniosku.  
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Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś zwróciła uwagę na fakt, że w czasie kontroli 
nie stwierdzono nieprawidłowości.  
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej  Dariusz Jorg podzielił się uwagą 
iż być może zastrzeżenia Komisji Rewizyjnej są słuszne jednak nietrafne jest pojęcie 
„niestaranne” użyte we wniosku pokontrolnym. 
  
Ad 19 
 
Podjęcie uchwał  w sprawie przyznania medalu „Za Zasługi dla Miasta”  
 
W pierwszej części realizacji punktu, Kapituła Medalu pozytywnie zaopiniowała 
(stosunkiem głosów; 5 „za”, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 2 głosy) wniosek o 
przyznanie medalu „Za Zasługi dla Miasta” dla Mazurskiej Służby Ratowniczej 
w Okartowie. 

  
Następnie Przewodniczący Kapituły Medalu Grzegorz Chudomięt przedstawił wnioski 
pozytywnie zaopiniowane na posiedzeniu Kapituły w dniu 21 maja 2008 r.  
 
Ryszard Pacułt podkreślił, że nie neguje zasadności wniosków, jednak   pierwszy raz 
zdarza się, że  w jednym roku Kapituła zwraca się do Rady Miasta o  przyznanie  10 
medali. Do tej pory Rada w ciągu roku przyznawała 5 wyróżnień. 
 
Przewodniczący Kapituły Medalu Grzegorz Chudomięt uzasadniając decyzję wyjaśnił, 
że w roku 2007 Rada nie przyznała żadnego wyróżnienia.  
Wypowiedź poparł członek kapituły Dariusz Jorg  
 
Następnie Przewodniczący Kapituły Grzegorz Chudomięt po przedstawieniu  
wniosków uzasadniających przyznanie wyróżnienia „Za Zasługi dla Miasta” poddał 
niżej wyszczególnione projekty uchwał pod głosowanie: 
 
1. dotyczy nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta” Panu Janowi Bułkowskiemu 
Radni nie wnieśli żadnych uwag: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 3 głosy 

Uchwała Nr XXVI/333/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r.  

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
2. dotyczy nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta” Panu Stanisławowi Olczykowi 
Radni nie wnieśli żadnych uwag: 
„za” oddano 17 głosów, 
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„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 2 głosy 

Uchwała Nr XXVI/334/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r.  

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
3. dotyczy  nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta” Panu Józefowi Wojnarowi 
Radni nie wnieśli żadnych uwag: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos 

Uchwała Nr XXVI/335/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r.  

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 

4. dotyczy nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”  Pani Jolancie Barskiej) 
Radni nie wnieśli żadnych uwag: 
„za” oddano 11 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 8 głos 

Uchwała Nr XXVI/336/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r.  

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 

5. dotyczy nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta” Pani Elżbiecie Kilińskiej 
Radni nie wnieśli żadnych uwag: 
„za” oddano 14 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 6 głos 

Uchwała Nr XXVI/337/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r.  

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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6. dotyczy nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta” Panu Januszowi Trzepizurowi 
Radni nie wnieśli żadnych uwag: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 

Uchwała Nr XXVI/338/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r.  

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
7. dotyczy nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta” Panu Tadeuszowi Rojewskiemu 
Radni nie wnieśli żadnych uwag: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 3 głosy. 

Uchwała Nr XXVI/339/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r.  

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
8. dotyczy nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta” Panu Wojciechowi Derezińskiemu 
Radni nie wnieśli żadnych uwag: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 

Uchwała Nr XXVI/340/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r.  

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
9. dotyczy nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta” Panu Stanisławowi Grabowskiemu 
Radni nie wnieśli żadnych uwag: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 

Uchwała Nr XXVI/341/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r.  

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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10. dotyczy  nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta” Panu Helmutowi Kriegerowi 
Radni nie wnieśli żadnych uwag: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0 głosy. 

Uchwała Nr XXVI/342/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r.  

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
11. dotyczy  nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta” dla Mazurskiej Służby 

Ratowniczej w Okartowie 
Radni nie wnieśli żadnych uwag: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 

Uchwała Nr XXVI/343/08 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 maja 2008 r. 

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
Ad 20 
 
Wolnie wnioski 
 
Ryszard Pacułt przedstawił dwa wnioski: 

1) w sprawie upamiętnienia 900. rocznicy odbudowy grodu kozielskiego przez 
Bolesława Krzywoustego w 1108 r. – poprzez wzniesienie pomnika księcia  
Bolesława Krzywoustego  

Rada Miasta przyjęła wniosek stosunkiem głosów „za”  17, „przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
 
2) w sprawie upamiętnienia 90. rocznicy odzyskania niepodległości przez Polskę 

– poprzez wzniesienia okolicznościowej tablicy na budynku Urzędu Miasta 
Rada Miasta przyjęła wniosek stosunkiem głosów „za” 15, „przeciw” 2, „wstrzymujących 
się” 2 głosy. 

 
Ewald Świentek złożył wniosek w sprawie wyegzekwowania od właścicieli działek 
uporządkowania terenu przy wjeździe na os. Rogi przy ul. Głównej 
Rada przyjęła wniosek jednomyślnie („za” oddano 18 głosów)  
 
Jerzy Majchrzak nawiązując do wniosku Komisji Strategii i Rozwoju, w którym 
komisja przyjęła i przedstawiła ustalenia dotyczące dalszej procedury prac nad 
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projektem nowej strategii miasta - podzielił się uwagą iż komisja nie spełnia swojego 
fundamentalnego zadania przygotowania strategii miasta, co rodzi wątpliwości 
dotyczące przydatności tej komisji. 
 
Przewodniczący Rady  Miasta Grzegorz Chudomięt nie zgodził się z wypowiedzią 
przedmówcy. Podkreślił, że do opracowania strategii miasta została wyłoniona firma 
consultingowa, a rolą komisji problemowych jest włączenie się i uczestniczenie w tych 
pracach.  
 
(prowadzenie obrad przejęła Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna Urbanik-Kapka) 
 
Ryszard Masalski, zasugerował że uwagi krytyczne powinny być kierowane nie pod 
adresem Komisji Strategii i Rozwoju lecz do prezydenta miasta, który zlecił firmie 
zewnętrznej opracowanie strategii, zamiast powierzyć to zadanie pracownikom 
Wydziału Strategii Rozwoju i Promocji Miasta. 
 
Prowadząca obrady Joanna Urbanik-Kapka, przerywając wypowiedź radnego 
poprosiła o  skonkretyzowanie wniosku. Jednocześnie nadmieniła, że była autorką 
wniosku do prezydenta o zlecenie zewnętrznej firmie opracowanie  strategii rozwoju 
miasta. 
 
Po krótkiej wymianie zdań z prowadzącą obrady – Ryszard Masalski zgłosił  wnioski: 

1. aby Rada Miasta zleciła Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli w temacie   
„Sprawdzenie sposobu przydzielania gminnych komunalnych lokali mieszkalnych, 
ustalenie ilości pracowników Urzędu Miasta i jednostek podległych, którzy wstąpili 
w najem gminnych komunalnych lokali mieszkalnych w latach 2000-2008 oraz 
sposobu uzyskania przez nich tytułu prawnego do przedmiotowych lokali.” 

Uzasadniając wniosek poinformował o krążącej  pogłosce iż wieli pracowników 
Urzędu Miasta wstąpiło w latach 2000-2008  w sposób nieuprawniony w najem 
lokali komunalnych. Podkreślił jednocześnie iż przyjął założenie że jest to tylko 
plotka, jednak aby upewnić się co do stanu faktycznego należy ją zweryfikować.  
 

Radca prawny Maciej Pająk zwrócił uwagę, że jest to inicjatywa uchwałodawcza a w związku 
z tym należy spełnić regulacje określone w  § 67 Statutu Gminy :  inicjatywa ta powinna 
określać zakres kontroli, podmiot kontroli i termin wnioskowanej kontroli.   
 
Ryszard Masalski zaproponował aby kontrola odbyła się w miesiącu lipcu 2008 r. i została 
przeprowadzona w MZBK i Wydziale Polityki Mieszkaniowej Urzędu Miasta 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt podzielił się obawami, czy w miesiąc lipcu, tj. w 
czasie okresu urlopowego komisja zdoła przeprowadzić kontrole. 
 

2. aby w  Statucie Gminy  zdefiniować pojęcie „wolne wnioski”  
W uzasadnieniu zwrócił uwagę, że do tej pory występuje dowolność w interpretacji 

pojęcia „wolne wnioski” co przyczynia się do powstawanie wielu nieporozumień. Jego 
zdaniem „wolne wnioski” to punkt w którym swobodnie poruszane są nie do końca istotne w 
danym momencie sprawy. Jest to swobodna wypowiedź radnego w jakiejś sprawie nie 
zakończona głosowaniem. 
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Prowadząca obrady Joanna Urbanik-Kapka zwróciła uwagę, że jeżeli radny nie przedstawi 
wniosku to odbierze mu głos. Jednocześnie zaproponowała aby pojęcie „wolne wnioski” 
wyjaśnił radca prawny. 
 
(prowadzenie obrad przejął Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt.) 
 
Ryszard Masalski zgłosił trzeci wniosek aby w przypadku prac nad nowym budżetem 
miasta na rok 2009 lub planując wprowadzenie zmian do budżetu miasta na rok 2008 
zwołać odrębną sesję poświęconą jednemu tematowi. 
 
Ponadto zasygnalizował o zamiarze wystąpienia w czerwcu br. z wnioskiem do Komisji 
Prawno-Administracyjnej o rozważenie możliwości wprowadzenia zapisu do Statutu Gminy  
że wnioski pokontrolne Komisja Rewizyjna przedstawia Radzie do zatwierdzenia bądź 
odrzucenia. 
 
Prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał pod głosowanie: 

Wniosek nr 1 aby Rada Miasta zleciła Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli 
w temacie   „Sprawdzenie sposobu przydzielania gminnych komunalnych lokali 
mieszkalnych, ustalenie ilości pracowników Urzędu Miasta i jednostek podległych, 
którzy wstąpili w najem gminnych komunalnych lokali mieszkalnych w latach 2000-
2008 oraz sposobu uzyskania przez nich tytułu prawnego do przedmiotowych lokali.” 

Czas trwania kontroli 1-31 lipca 2008 r. 
„za” oddano 11 głosów,  
„przeciw” 3 
„wstrzymujących się” 3 głosy. 
 

Uchwała Nr XXVI/344/08 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 29 maja 2008 roku 

 
w sprawie zmian w planie pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2008. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

Kolejne głosowanie dotyczyło wniosku – zmodyfikowanego przez autora Ryszarda 
Msaalskiego -  aby Przewodniczący Rady Miasta planując przedłożenie Radzie projektu 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu miasta na rok 2008 zwołał w tym 
celu odrębną sesję. 
 
Wątpliwości do wniosku zgłosił Dariusz Jorg; wyraził obawy, że w przypadku 
przyjęcia wniosku będzie potrzeba zwoływania w miesiącu dwóch sesji i dodatkowych 
posiedzeń komisji problemowych. 
 
Radca prawny Maciej Pająk przypomniał o regulacjach prawnych zawartych w  art. 20 
ust. 1  ustawy o samorządzie gminnym dot. kompetencji przewodniczącego rady w 
zakresie ustalania porządku obrad sesji.  
 
„za” wnioskiem Ryszarda Masalskiego oddano 1 głos, 
„przeciw” 14, 
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„wstrzymujących się” 1 głos. 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 
 
Wojciech Kapka przedstawił uwagę dot. niewłaściwej kolejności zawieszenia flag na 
masztach przed budynkiem Urzędu Miasta  - jego zdaniem flaga Polski powinna być 
zawieszona na środkowym maszcie.  
 
Prezydent Miasta poinformował, że nie przyjmuje uwagi – flagi są zawieszone 
poprawnie. 
 
Na zakończenie realizacji punktu radca prawny Maciej Pająk nawiązał do dyskusji na 
temat pojęcia  wolne wnioski. Zwrócił uwagę, że pojęcie to nie zostało zdefiniowane w 
Statucie Gminy, a realizacja punktu „wolne wniosku” często prowadzi do naruszania 
Statutu Gminy.  Uzasadniając swoją ocenę powołał się na zapisy w § 30 pkt 4-5 
Statutu Gminy dot. porządku obrad sesji oraz  na treść § 32 dot. pojęć interpelacje, 
zapytania,  wnioski i oświadczenia radnych.  
W dalszej części podzielił się uwagą iż dotychczasowe obserwacje przebiegu obrad 
Rady pozwoliły mu na wyrażenie opinii, że instytucja wniosku zdefiniowanego w 
Statucie Gminy,  jest często nadużywana lub używania do innych celów. Zdarzają się 
przypadki mylenia wniosków z inicjatywami uchwałodawczymi o których mowa w 
§ 22 Statutu Gminy.  
 
Zaapelował o przestrzeganie postanowień  Statutu Gminy, co wpłynie na  
usprawnienie przebiegu obrad Rady. Reasumując zaapelował do Przewodniczącego 
Rady Miasta aby zrezygnować z określenia „wolne wnioski” i mówić o „wnioskach” a 
jednocześnie przestrzegać by w punkcie „wnioski”  składać wnioski w rozumieniu 
określonym w Statucie Gminy.  
 
Ad 8 – kontynuacja 
 
Skarbnik Miasta Alina Janik odczytała wprowadzone zmiany do projektu uchwały w 
sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2008.  
(projekt uchwały odzwierciedlający zmiany stanowi załącznik do protokółu) 
 
Dariusz Jorg zwrócił uwagę na błąd w projekcie uchwały  dot. pkt 7 p.pkt 1, tj. 
pozostał zapis z pierwszej wersji  projektu uchwały, że wykreśla się zadania dot. ul. 
Chopina, natomiast po poprawce zadanie to zostało wprowadzone do planu zadań 
wieloletnich.   
Skarbnik miasta potwierdziła, że wkradł się błąd. 
 
W dalszej części Dariusz Jorg w obszernym wystąpieniu przedstawił wyniki 
konsultacji i  ustalenia zawarte w ramach negocjacji przedstawicieli Klubów Radnych 
z prezydentem miasta dotyczące zmian w budżecie miasta na rok 2008 r. 
- wprowadzone zostało zadanie budowa sali gimnastycznej w Sławięcicach 
( zasygnalizował na temat zmiany kwoty w stosunku do pierwszej wersji) 
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- wprowadzono zadanie modernizacja budynku Urzędu Miasta  i budynku przy 
ul. Planetorza, 
- wprowadzono zadanie uzbrojenie Pola Południowego – jednocześnie przypomniał, 
że prezydent uwzględnił  to zadanie w ramach wcześniej zawartego kompromisu, 
- ponadto prezydent uwzględnił w projekcie uchwały zadania; modernizacja ulicy 
Chopina i ulicy Modrzejewskiej,  
- uwzględniono zadanie PT rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 13 
- zwiększono dotację dla MOK (o 20 tys. zł.), 
- zabezpieczono kwotę na utworzenie boisk. 
Na zakończenie wyraził nadzieję, że zawarty kompromis ku zadowoleniu wszystkich 
da szansę wykorzystania wszystkich środków budżetowych.  
 
Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt poinformował, że do dyskusji 
dalszej pozostała sprawa środków na wyposażenie w MZBK w środki elektroniczne i 
sprawa budowy kontenerów jako mieszkań socjalnych.  
Dariusz Jorg uzupełnił informację iż w czerwcu zostanie ponowiony  temat dot.  
boiska przy Szkole Podstawowej nr 11 i 14.  
 
Halina Fogel w imieniu mieszkańców os. Sławięcice podziękowała za uwzględnienie 
w projekcie uchwały zadania dot. budowy sali gimnastycznej na tym osiedlu. 
 
Po upewnieniu się, że nikt nie składa więcej pytań i uwag  – prowadzący obrady 
Grzegorz Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 0. 

Uchwała Nr  XXVI/345/08    
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  29 maja  2008r.      

 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2008  
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

Ad 21 
 
W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad – Przewodniczący Rady 
Miasta Grzegorz Chudomięt zamknął sesję  Nr XXVI/08 Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle. 
 

Przewodniczący obrad 
Grzegorz Chudomięt 

 

Sesja zakończyła się o godz. 00.05. 

 
Protokółowała  H. Olkowska 
 


